
 

 

 

Motie 7.1 

 

 

Motie tweede RARAP 

De raad in vergaderig bijeen op dinsdag 1 november 2022 

Gelezen het collegevoorstel 2e Raadsrapportage 2022 zoals besproken in de commissie bestuur en 

middelen van 19 oktober 2022. Hierin stelt het college voor om €29.000 uit te trekken voor het 

vervoer van leerlingen van Heibloem naar Meijel omdat in Heibloem in de gymzaal geen plek zou 

zijn voor het bewegingsonderwijs. 

Overwegende dat 

- Er geen discussie is over het feit dat bewegen en sporten voor kinderen van het grootste 

belang is; 

- Dat het basisonderwijs in Heibloem altijd gebruik heeft gemaakt van de in Heibloem 

aanwezige gymzaal; 

- Dat door een wijziging in de lesroosters er minder tijd en ruimte is om zaken goed te 

plannen; 

- Dat dit een keuze is van de school waarvoor de rekening niet bij de gemeente moet worden 

neergelegd; 

- Dat de kosten oplopen naar €1000 per leerling per jaar; 

- Dat het ongeloofwaardig is dat er niet voor 4 uur in de week in Heibloem zelf een oplossing 

voorhanden is om de gymlessen te verzorgen; 

- Dat wij het college opgeroepen hebben hier nog eens kritisch naar te kijken en te zoeken 

naar minder kostbare oplossingen; 

- Dat het niet zo kan zijn dat als een school zegt “het kan niet” dat wij dan de kosten 

onverkort moeten dragen zeker nu de keuze van de school om het rooster anders in te 

vullen debet is aan het probleem; 

- Het college in de commissie aangaf geen oplossing te kunnen bedenken om kosten te 

besparen en aangaf dat de gemeente geen keuze had; ook niet in de het verminderen van 

de kosten; 

Geeft het college de opdracht om te komen met een voorstel waardoor de leerlingen van de 

basisschool in Heibloem zoveel als mogelijk gebruik kunnen maken van de in Heibloem aanwezig 

gymzaal en waarbij vervoerskosten tot een minimum worden beperkt. 

Wij geven daarbij de volgende suggesties: 

1. Kijk nog eens kritisch naar het gebruik van de aanwezige zaal in Heibloem. Wij denken dat 

het mogelijk moet zijn, zoals altijd gebruikelijk is geweest om in Heibloem zelf te sporten. 
Dat is niet alleen goed voor de euro’s maar ook voor het milieu. Hier ligt ook een 
verantwoordelijkheid voor de school. 

2. Probeer samen met de school ook eens te bekijken wanneer er buiten gesport kan worden. 
Denk aan de sportvelden bij de Widdonck of bij de voetbalclub. 

 

 

Fractie Ronduit Open 

 

 

 


